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A new collaboration among AZIO, otta
○R , and LAZY SHOES 

We sincerely thank all our customers for their continued support and 

encouragement. 

This time, AZIO is proud to take on the role of a facilitator of international 

collaboration, partnering with our Japanese client, otta
○R and Taiwan-based 

footwear brand LAZY SHOES to jointly address the safety concerns of 

children during their daily commute to and from school. Together, we have 

developed a unique, functional children's athletic shoe designed with both 

protection and performance in mind. 

 

This innovative shoe centers around three key concepts: safety, comfort, and 

technology. It offers a lightweight wearing experience, a soft, three-

dimensional cushioned insole that prevents chafing, and excellent shock 

absorption. Additionally, the shoe features a built-in GPS tracking chip that 

requires no charging and can last up to five years. Once worn, the shoe 

instantly provides real-time location tracking. 

 

In today’s world, where child abduction and fraud incidents are becoming 

increasingly common, this functional shoe offers peace of mind and 

convenience to families with children or elderly members. 

 

The product is scheduled to launch this winter on Japan’s well-known 

crowdfunding platform, 「Makuake」. Initially, only children’s sizes will be 

available, with adult sizes currently under development. Please note that, at 

this time, the product will be exclusively available in Japan. 

 



Looking ahead, AZIO will continue to serve as a bridge for international 

cooperation, actively driving forward more innovative projects. We sincerely 

look forward to your continued support and interest. 

 

otta
○R has also created a dedicated promotional webpage for this product. 

https://lp.otta.shop/campaign/teaser2025/index2.html?fbclid=IwZnRzaAMdzhx

leHRuA2FlbQIxMQABHtRKyCeArEKQPfxKNkqxtp4 

 

A new collaboration among AZIO, otta
○R , and LAZY SHOES 

誠摯感謝各位客戶長期以來對我司 AZIO 的支持與鼓勵。 

此次,我司 AZIO 作為跨國合作推動者的角色，攜手日方客戶 otta○R  及台灣在地

鞋商 LAZY SHOES(鉑悅股份有限公司) 共同針對孩童上下學及日常活動的安全

議題，打造出一款獨一無二、兼具機能與守護概念的兒童運動鞋。 

 

本款機能鞋以「安全、舒適、科技」為核心設計理念:穿著時輕盈自在，立體柔

軟的枕墊設計有效減少磨腳不適，同時具備優異的抗衝擊功能。此外，鞋內嵌

入具備 GPS 定位功能的晶片，無須充電，最長可持續使用達 5 年，一穿上即可

精準掌握孩童所在位置。在當今社會中，孩童誘拐與詐騙事件頻傳，此款機能

鞋為家中有孩童或長者的家庭提供了便利與安心的選擇。 

 

本商品預計於今年冬季，於日本知名群募平台 「Makuake」上首波販售，目前

僅推出兒童鞋款，成人款式亦正積極規劃中。需特別說明的是，含晶片版本之

商品目前僅限於日本市場販售。 

 

未來，AZIO 將持續扮演國際合作橋樑的角色，推動更多創新專案，期盼各位客

戶持續支持與期待。 

 

otta○R也製作了如下專屬鞋行銷網頁，歡迎參閱。 

https://lp.otta.shop/campaign/teaser2025/index2.html?fbclid=IwZnRzaAM

dzhxleHRuA2FlbQIxMQABHtRKyCeArEKQPfxKNkqxtp4 
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平素より AZIO に格別のご支援とご愛顧を賜り、心より御礼申し上げます。 

このたび AZIO は、国際的な連携の推進者としての役割を担い、日本のクラ

イアントである otta○R 様および台湾のシューズブランド LAZY SHOES（鉑悅

股份有限公司） と協力し、お子様の通学や日常の安全に配慮した、独自の機

能性を備えた子ども用スニーカーを共同開発いたしました。 

 

本製品は、「安全性・快適性・テクノロジー」の 3つの要素を軸に設計され

ており、軽やかな履き心地、立体的で柔らかいクッションインソールによる

快適性、優れた衝撃吸収性を実現しています。さらに、スニーカーには充電

不要で最長 5年間使用可能な GPS 追跡機能付きチップ を内蔵しており、履

いた瞬間からリアルタイムで現在位置の把握が可能となります。近年、子ど

もの誘拐や詐欺事件が相次ぐ中、本シューズはお子様やご高齢のご家族を持

つご家庭にとって、安心と利便性を提供する心強いアイテムとなっておりま

す。 

 

本製品は 今冬、日本の有名クラウドファンディングサイト「Makuake」 にて

販売開始を予定しており、まずは子ども用サイズのみの展開となります。大

人用サイズも現在開発中です。なお、本製品は日本国内限定での販売となり

ますので、あらかじめご了承ください。 

 

今後も AZIO は、国際協力の架け橋として、革新的なプロジェクトの推進に

取り組んでまいります。引き続き皆様のご支援とご期待を賜りますようよろ

しくお願い申し上げます。 

 

最後に otta○R 様による本製品の専用プロモーションページも公開されており

ます。ぜひご覧ください。 

https://lp.otta.shop/campaign/teaser2025/index2.html?fbclid=IwZnRzaAM

dzhxleHRuA2FlbQIxMQABHtRKyCeArEKQPfxKNkqxtp4 
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